

# Declaration about our obligation to inform

## Privacy Policy

In the following privacy policy you will find the information about the most important aspects of data processing on our website. We receive and process data only in accordance with the law (Data Protection Regulation, Telecommunications Act 2003).

As soon as you visit our website as a user, your IP address, as well as the beginning and the ending of your session will be recorded. This is due to technical reasons and therefore constitutes legitimate interest as per art. 6 para. 1 lit. f GDPR (Art 6 Abs 1 lit f DSGVO).

### Contacting us

When you contact us either through our contact form, or on our website, or per e-mail, we will save the data that you provide us to process your request for six months, in case of further questions or requests. Your data will not be shared with third parties without your consent.

### Cookies

Our website uses the so-called cookies. Cookies are small text data that are saved on your device with the help of your browser. We use cookies to make our website as user-friendly as possible. Some cookies may remain on your device until you have deleted them. They make it possible for us to recognize your device when you visit our website again. If you don't want this, you can configure your browser in a way that you are informed about the setting of the cookies and you can allow them only in individual cases. If you deactivate the use of cookies, the functions of our website may be limited.

### Usage of Google Analytics

We use Google Analytics to analyze the usage of our website. The inferred data will be used to improve our website as well as our advertising activities. Google Analytics is being



provided to us by Google Ireland Limited (Gordon House, Barrow Street, Dublin 4, Ireland). Google processes the data for us and is contractually obligated to take measures to ensure the security and the confidentiality of the processed data.

During your website visit, the following data – among others – will be recorded:

Visited pages orders including the revenue and the ordered products are

The reaching of website objectives (e.g. contact requests and newsletter registrations)

Your behavior on the webpages (e.g. how long you stayed, clicks, scrolling behavior)

Your estimated location (country and city)

Your IP address (in the short version so that you cannot be identified)

Technical information such as browser, internet provider, device and screen resolution

Source of your visit (through what website or advertising measure you came to our website)

Personal data such as name, address, or contact information will never be transferred to

Google Analytics. The mentioned data will be transferred to the servers of google in the

USA. We would like to point out that In regards to data protection, the same level of

protection as in the EU cannot be guaranteed in the USA.

Google Analytics saves cookies in your web browser for two years after your last visit. These cookies include a randomly generated user ID, with which you can be identified in your upcoming visits. The recorded data will be saved with the randomly generated user ID. This makes the evaluation of pseudonymous user profiles possible. These user-based data will be automatically deleted after 14 months. Other collected data will be saved indefinitely.

#### Server-Log Files

This website and its related provider automatically collects information within the so-called server log files during the website usage. These include among others the following:

IP address or the name of the host

The browser being used

Time spent on the website, as well as the date and the time

Visited pages of the website

Language settings and/or operating system



Leaving page (with which URL the user left the website)

ISP (Internet Service Provider)

This collected data will not be processed as individual personal data and will not be attached to any personal data.

Should the website operator becomes aware of unlawful activities, the website operator may review or evaluate these data.

Newsletter

You have the possibility to register for our newsletter through our website. For this, we need your e-mail address and your statement that you want to receive the newsletter.

Your rights as an affected person

As an affected person regarding your collected data, you have the right to:

Information

Erasure of data

Correction of data

Transfer of data

Revocation of your consent to data processing

Restriction

If you believe that there have been violations against the data protection law during the processing of your data, you have the possibility to write us at [office@eden.space](mailto:office@eden.space) or file a complaint at the data protection authority.

You can reach us at the following:

Website owner: Lightning Company – LTNG GmbH

E-Mail: [office@eden.space](mailto:office@eden.space)



# Erklärung über unsere Informationspflicht

## Datenschutzbestimmungen

In der folgenden Datenschutzerklärung finden Sie die Informationen über die wichtigsten Aspekte der Datenverarbeitung auf unserer Website. Wir erhalten und verarbeiten Daten nur im Einklang mit den gesetzlichen Bestimmungen (Datenschutzverordnung, Telekommunikationsgesetz 2003).

Sobald Sie als Nutzer unsere Website besuchen, werden Ihre IP-Adresse sowie der Beginn und das Ende Ihrer Sitzung aufgezeichnet. Dies ist technisch bedingt und stellt somit ein berechtigtes Interesse im Sinne von Art. 6 Abs. 1 lit. f GDPR (Art 6 Abs 1 lit f DSGVO) dar.

### Kontaktaufnahme mit uns

Wenn Sie mit uns über unser Kontaktformular, auf unserer Website oder per E-Mail Kontakt aufnehmen, werden Ihre angegebenen Daten zwecks Bearbeitung der Anfrage und für den Fall von Anschlussfragen sechs Monate bei uns gespeichert. Ihre Daten werden nicht ohne Ihre Zustimmung an Dritte weitergegeben.

### Cookies

Unsere Website verwendet sogenannte Cookies. Cookies sind kleine Textdateien, die mit Hilfe Ihres Browsers auf Ihrem Gerät gespeichert werden. Wir verwenden Cookies, um unsere Website so benutzerfreundlich wie möglich zu gestalten. Einige Cookies können auf Ihrem Gerät verbleiben, bis Sie sie gelöscht haben. Sie ermöglichen es uns, Ihr Gerät zu erkennen, wenn Sie unsere Website erneut besuchen. Wenn Sie dies nicht wünschen, können Sie Ihren Browser so einstellen, dass Sie über das Setzen von Cookies informiert werden und diese nur im Einzelfall erlauben. Wenn Sie die Verwendung von Cookies deaktivieren, können die Funktionen unserer Website eingeschränkt sein.



## Verwendung von Google Analytics

Wir verwenden Google Analytics, um die Nutzung unserer Website zu analysieren. Die daraus gewonnenen Daten werden zur Verbesserung unserer Website sowie unserer Werbeaktivitäten genutzt. Google Analytics wird uns von der Google Ireland Limited (Gordon House, Barrow Street, Dublin 4, Irland) zur Verfügung gestellt. Google verarbeitet die Daten für uns und ist vertraglich verpflichtet, Maßnahmen zu ergreifen, um die Sicherheit und die Vertraulichkeit der verarbeiteten Daten zu gewährleisten.

Während Ihres Besuchs auf der Website werden unter anderem die folgenden Daten erfasst:

Besuchte Seiten, Bestellungen einschließlich des Umsatzes und der bestellten Produkte sind die Erreichung der Ziele der Website (z. B. Kontaktanfragen und Newsletter-Anmeldungen)

Ihr Verhalten auf den Webseiten (z. B. Verweildauer, Klicks, Scrollverhalten)

Ihr voraussichtlicher Standort (Land und Stadt)

Ihre IP-Adresse (in der Kurzfassung, damit Sie nicht identifiziert werden können)

Technische Informationen wie Browser, Internetanbieter, Gerät und Bildschirmauflösung

Quelle Ihres Besuchs (über welche Website oder Werbemaßnahme Sie auf unsere Website gekommen sind)

Personenbezogene Daten wie Name, Adresse oder Kontaktinformationen werden niemals an Google Analytics übermittelt. Die genannten Daten werden an die Server von Google in den USA übertragen. Wir möchten Sie darauf hinweisen, dass in den USA in Bezug auf den Datenschutz nicht das gleiche Schutzniveau wie in der EU gewährleistet werden kann.

Google Analytics speichert Cookies in Ihrem Webbrowser für zwei Jahre nach Ihrem letzten Besuch. Diese Cookies enthalten eine zufällig generierte User-ID, mit der Sie bei Ihren nächsten Besuchen identifiziert werden können. Die aufgezeichneten Daten werden mit der zufällig generierten Nutzerkennung gespeichert. Dies ermöglicht die Auswertung von pseudonymen Nutzungsprofilen. Diese nutzerbezogenen Daten werden nach 14 Monaten automatisch gelöscht. Die übrigen erhobenen Daten werden auf unbestimmte Zeit gespeichert.



## Server-Log-Dateien

Diese Website und ihr zugehöriger Provider erhebt bei der Nutzung der Website automatisch Informationen in den so genannten Server Log Files. Dazu gehören unter anderem die folgenden:

IP-Adresse oder der Name des Hosts

Der benutzte Browser

Die auf der Website verbrachte Zeit sowie das Datum und die Uhrzeit

Besuchte Seiten der Website

Spracheinstellungen und/oder Betriebssystem

Verlassenseite (mit welcher URL der Nutzer die Website verlassen hat)

ISP (Internetdienstanbieter)

Diese gesammelten Daten werden nicht als individuelle personenbezogene Daten verarbeitet und werden nicht mit personenbezogenen Daten verknüpft.

Sollte der Betreiber der Website Kenntnis von rechtswidrigen Aktivitäten erlangen, kann er diese Daten überprüfen oder auswerten.

## Newsletter

Sie haben die Möglichkeit, sich über unsere Website für unseren Newsletter zu registrieren. Hierfür benötigen wir Ihre E-Mail-Adresse und Ihre Erklärung, dass Sie den Newsletter erhalten möchten.



## Ihre Rechte als betroffene Person

Als Betroffener Ihrer gesammelten Daten haben Sie das Recht auf:

Informationen

Löschung von Daten

Berichtigung von Daten

Übermittlung von Daten

Widerruf der Einwilligung in die Datenverarbeitung

Einschränkung

Wenn Sie der Meinung sind, dass bei der Verarbeitung Ihrer Daten Verstöße gegen das Datenschutzgesetz vorliegen, haben Sie die Möglichkeit, uns unter [office@eden.space](mailto:office@eden.space) zu schreiben oder eine Beschwerde bei der Datenschutzbehörde einzureichen.

Sie können uns unter folgender Adresse erreichen:

Inhaber der Website: Lightning Company - LTNG GmbH

E-Mail: [office@eden.space](mailto:office@eden.space)

